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Protokoll från Lokala Pensionärsrådet 
 
Sammanträdesdatum: 2024-09-10 
Plats:  Kommunhuset, Nossan 
Tid:  kl. 14:00-15.30 
 
Närvarande från Herrljunga kommun: 
Emma Blomdahl Wahlberg, 1:e vice ordförande 
Gunnar Andersson, 2:e vice ordförande i kommunstyrelsen 
Susanne Johnsen, verksamhetschef socialförvaltningen  
Sandra Säljö, socialchef 
Emil Hjalmarsson, samhällsbyggnadschef  
Fam Sundquist, utredningssekreterare/verksamhetsutvecklare  
 
Närvarande från föreningar:  
Janne Andersson, PRO Gäsene 
Laila Palmén, PRO Herrljunga 
Birgitta Larsson, PRO Herrljunga 
Ulla Wendel, PRO Gäsene 
Rolf Kry, SPF Knutpunkten 
Uno Sandfridsson, SPF Knutpunkten 
Lisbeth Dalqvist, SPF Knutpunkten 
 
Förhinder/deltar inte på dagens sammanträde: 
Mats Palm, kommunstyrelsens ordförande  
Viola Wigertsson, PRO Herrljunga 
Kerstin Johansson 
Ingbrith Torstensson, SPF Knutpunkten 
Jan Bengtsson, PRO Herrljunga 
Ann-Marie Ulvebro, PRO Gäsene 
Ulla Franzén, PRO Gäsene 
 
§ 1 Mötet öppnades 
Ordföranden hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
§ 2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställs. 
 
§ 3 Val av justerare 
Ulla Wendel väljs till justerare för detta protokoll. 
 
  
§ 4 Kommunstyrelsen informerar 
 
Invigning av kvarteret Lyckan. Mer information av socialförvaltningen kommer senare under mötets 
gång. 
 
§ 5 Socialförvaltningen informerar 
Susanne Johnsen och Sandra Säljö inom socialförvaltningen informerar rådet om: 
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 Som en del av kommunens hälsofrämjande arbete erbjöd Herrljunga kommun invånare som 

är 75 år och uppåt ett kostnadsfritt hälsosamtal i hemmet med en sjuksköterska under 
Hälsoveckan (v 36). Syftet med samtalet var att i lugn och ro få tillfälle att prata om frågor 
rörande hälsan och eventuella hälsoproblem. 

 Nytt gruppboende för unga i kvarteret Lyckan, som utgör ett viktigt tillskott för 
socialförvaltningen och kommunen, särskilt eftersom det fanns ett behov av sådana 
boenden i kommunen. 

 För att få budgeten i balans har omfattande åtgärder vidtagits inom socialnämnden. Arbetet 
med att minska det prognostiserade underskottet för 2024 har gett positiva resultat och det 
befarade underskottet har minskat till 1,5 mkr. Effektivisering av hemtjänsten pågår för att 
sänka kostnaderna. För närvarande ligger effektiviteten på 66% och hemtjänstens budget är 
i balans. Det statsbidrag som kommunen fått detta år har däremot minskat med cirka 10 
miljoner kronor jämfört med föregående år. Förvaltningen har därför infört olika åtgärder för 
att återfå balansen i budgeten och förbättra verksamhetens effektivitet. 

 Det pågår också ett arbete för att öka medarbetarnas långsiktiga engagemang i Herrljunga 
kommun. Aktiviteter pågår för att lyfta fram positiva aspekter och identifiera 
utvecklingsområden, vilket syftar till att minska personalomsättningen inom kommunen i 
stort. 

 Nya avgifter för hemtjänsten kommer att behandlas inom kort av socialnämnden som 
slutligen antas av kommunfullmäktige. 

 Det pågår även olika projekt inom förvaltningen; byte av olika verksamhetssystem samt 
implementeringen av Millenium som sker i samverkan med Västra Götalandsregionen 
(VGR). 

 Det pågår också olika byggnationer inom LSS. Arbete med renovering av den gamla delen 
pågår för fullt (Hemgården). Renoveringen berör endast demensboendet, medan övriga 
verksamheter inte påverkas. Kostnaden för renoveringen beräknas uppgå till 21 miljoner 
kronor. 

 Som en del av etapp två i projekt Hagen kommer ett tränings- och utbildningsrum, även 
kallat metodrum, att inrättas för personalen. För att understödja utbildningen och övningarna 
har en docka beställts, som kommer att användas som patient både för ny och erfaren 
personal 

 Det finns utmaningar när det gäller att tillgodose personalbehovet på lång sikt, särskilt 
beroende på den negativa demografiska utvecklingen. För att säkerställa en effektiv 
bemanning behöver vi som kommun investera i ny teknik och olika hjälpmedel. 

 Sandra avslutar sitt uppdrag i Herrljunga kommun som socialchef, för att gå vidare till nya 
utmaningar. Jennie Turunen går in som tillförordnad socialchef året ut.   
 

 
§ 6  Samhällsbyggnadsförvaltningen informerar 
 
Emil Hjalmarsson, samhällsbyggnadschef, informerar rådet om: 

 Tillsynsarbetet inom förvaltningen fortsätter att prioriteras, med särskilt fokus på 
byggavdelningen. 

 Informationsbrev angående klippning av häckar har skickats ut till berörda områden, vilket 
har resulterat i positiva effekter. 

 Asfalteringsarbeten pågår för fullt i centrala Herrljunga samt i Ljung/Annelund och Fåglavik 
 Detaljplanering pågår av ett antal större bostadsområden i Herrljunga och Ljung/Annelund. 

Även ett större verksamhetsområde planeras utmed gamla hudenevägen  
 Exploatering av Skogsgatan/Skoghällavägen planeras ske under 2025  
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§ 7 Övriga frågor 
 

 Fråga om Trygghetsvandring- Emil informerar om att det genomförs trygghetsvandringar i olika 
former, men att dessa inte har haft samma omfattning som tidigare. Rådet framhöll vikten av att 
kommunen involverar fler medborgare i dessa aktiviteter som syftar till att öka tryggheten i samhället. 

 Underhållning på Hagen för de boende- Susanne bemöter frågan om underhållning för de boende på 
Hagen och förklarar att det finns planer på att skapa fler aktiviteter i samarbete med kultur- och 
fritidsenheten. Detta kommer att ske när det finns en lämplig lokal för ändamålet. Förvaltningen tar 
med sig detta önskemål i sin framtida planering. 

 Medskick från rådet är att protokoll läggs upp på hemsidan så fort det har justerats.  
 

 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
 
Fam Sundquist   Gunnar Andersson  
Sekreterare    Mötesordförande 
 
 
Ulla Wendel PRO Gäsene 
Justerare 
Ulla.wendel@live.se 


